

## PRAYERS.

The Honourable Senator Roblin, P.C., tabled the following:—

Notice of Ways and Means Motion to amend the statute law relating to income tax and to make a related amendment to the *Tax Court of Canada Act*, dated May 9, 1985, issued by the Department of Finance.—Sessional Paper No. 331-374.

Report of the Science Council of Canada required by the *Access to Information Act* and the *Privacy Act*, for the period ended March 31, 1985, pursuant to section 72(2) of the Acts, Chapter 111, Statutes of Canada, 1980-81-82-83.—Sessional Paper No. 331-375.

Report of the Canadian Turkey Marketing Agency, together with financial statements and the auditors' report thereon, for the year ended December 31, 1984, pursuant to section 31 of the *Farm Products Marketing Agencies Act*, Chapter 65, Statutes of Canada, 1970-71-72.—Sessional Paper No. 331-376.

Summaries of the Corporate Plan and Capital and Operating Budgets for 1985-86 of Canadian Arsenals Limited, pursuant to section 132(4) of the *Financial Administration Act*, Chapter 31, Statutes of Canada, 1983-84.—Sessional Paper No. 331-377.

Summaries of the Capital and Operating Budgets for 1985-86 of the Canadian Commercial Corporation, pursuant to section 132(4) of the *Financial Administration Act*, Chapter 31, Statutes of Canada, 1983-84.—Sessional Paper No. 331-378.

Copies of licences issued to Pioneer Trust Company authorized by the Superintendent of Insurance.—Sessional Paper No. 331-379.

Summaries of the Corporate Plan and Capital and Operating Budgets for 1985-86 of the Standards Council of Canada, pursuant to section 132(4) of the *Financial Administration Act*, Chapter 31, Statutes of Canada, 1983-84.—Sessional Paper No. 331-380.

Summaries of the Corporate Plan for 1985-89 and Capital and Operating Budgets for 1985-86 of the Farm Credit Corporation, pursuant to section 132(4) of the *Financial Administration Act*, Chapter 31, Statutes of Canada, 1983-84.—Sessional Paper No. 331-381.

Summaries of the Corporate Plan and Capital and Operating Budgets for 1985-86 of the Livestock Feed Board of Canada, pursuant to section 132(4) of the *Financial Administration Act*, Chapter 31, Statutes of Canada, 1983-84.—Sessional Paper No. 331-382.

## PRIÈRE.

L'honorable sénateur Roblin, C.P., dépose sur le bureau ce qui suit:

Avis de motion des voies et moyens visant à modifier la *Loi de l'impôt sur le revenu*, et, de façon connexe, la *Loi sur la Cour canadienne de l'impôt*, en date du 9 mai 1985, émis par le ministère des Finances.—Document parlementaire n° 331-374.

Rapport du Conseil des sciences du Canada établi aux termes de la *Loi sur l'accès à l'information* et la *Loi sur la protection des renseignements personnels*, pour la période terminée le 31 mars 1985, conformément à l'article 72(2) de ces Lois, chapitre 111, Statuts du Canada, 1980-81-82-83.—Document parlementaire n° 331-375.

Rapport de l'Office canadien de commercialisation du din-don, ainsi que les états financiers et le report des vérificateurs à ce sujet, pour l'année terminée le 31 décembre 1984, conformément à l'article 31 de la *Loi sur les offices de commercialisation des produits de ferme*, chapitre 65, Statuts du Canada, 1970-71-72.—Document parlementaire n° 331-376.

Résumés du plan stratégique, du budget d'exploitation et du budget d'investissement, 1985-1986, de Les Arsenaux Canadiens Limitée, conformément à l'article 132(4) de la *Loi sur l'administration financière*, chapitre 31, Statuts du Canada, 1983-84.—Document n° 331-377.

Résumés du récapitulatif du budget de fonctionnement et du budget d'investissement, 1985-1986, de la Corporation commerciale canadienne, conformément à l'article 132(4) de la *Loi sur l'administration financière*, chapitre 31, Statuts du Canada, 1983-84.—Document parlementaire n° 331-378.

Copies des permis émis à la Compagnie Pioneer Trust autorisés par le surintendant des Assurances.—Document parlementaire n° 331-379.

Résumés du plan d'entreprise et des budgets d'investissement et de fonctionnement, 1985-1986, du Conseil canadien des normes, conformément à l'article 132(4) de la *Loi sur l'administration financière*, chapitre 31, Statuts du Canada, 1983-84.—Document parlementaire n° 331-380.

Résumés du plan d'entreprise, 1985-1989, et des budgets d'investissement et de fonctionnement, 1985-1986, de la Société du crédit agricole Canada, conformément à l'article 132(4) de la *Loi sur l'administration financière*, chapitre 31, Statuts du Canada, 1983-84.—Document parlementaire n° 331-381.

Résumés du plan d'entreprise et des budgets d'investissement et de fonctionnement, 1985-1986, de l'Office des provenances du Canada, conformément à l'article 132(4) de la *Loi sur l'administration financière*, chapitre 31, Statuts du Canada, 1983-84.—Document parlementaire n° 331-382.